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  Protokół nr 64/2023 
posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

Powiatu i Przestrzegania Prawa,  
które odbyło się w czwartek 22 lutego 2024 r.  

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie 
 

W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków ww. komisji.  
Nieobecny usprawiedliwiony Starosta Zenon Jahns. 
 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
W obradach uczestniczyły także: 
 Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  
 Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 
 Dawid Lempaszak Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Śremie.   
 Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego w 
Śremie. 
 Marek Matuszewski Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami.  

 
Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 9.30. 
Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności 
stwierdził wymagane quorum.  
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  
Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Komendanta 
Powiatowego Policji w Śremie z działalności i informacji o stanie porządku i 
bezpieczeństwa publicznego oraz określenia przez Radę Powiatu w Śremie zagrożeń 
bezpieczeństwa i porządku publicznego istotnych dla wspólnoty samorządowej. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 
darowizny na własność powiatu śremskiego nieruchomości oznaczonej ewidencyjnym 
numerem działki 1103/2 położonej w Śremie z przeznaczeniem na działalność oświatową. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu 
śremskiego na 2024 rok. 

7. Wolne głosy i wnioski 

Ad 2. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 
protokołu z 63 posiedzenia komisji? 
 
Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół nr 63/2024 
z dnia 25 stycznia 2024 r. został przyjęty (7 głosów za, 1 wstrzymujący się). 
 

Ad 3.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Komendanta Powiatowego Policji w Śremie z działalności i informacji o stanie porządku i 
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bezpieczeństwa publicznego oraz określenia przez Radę Powiatu w Śremie zagrożeń 

bezpieczeństwa i porządku publicznego istotnych dla wspólnoty samorządowej. 

 

Dawid Lempaszak Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Śremie  przedstawił 

sprawozdanie. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  
 

Wicestarosta Piotr Ruta powiedział, że chciałby podziękować zarówno policjantom jak i 

pracownikom cywilnym pracującym w śremskiej jednostce za to, że cały czas dbają o 

poczucie bezpieczeństwa mieszkańców naszego powiatu.  

Zapytał dlaczego przestępstwa na tzw. wnuczka, policjanta, pracownika spółdzielni 

mieszkaniowej są kategoryzowane jako przestępstwa gospodarcze.  

  

Dawid Lempaszak Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Śremie odpowiedział, 

że te przestępstwa są traktowane jako oszustwa, a wszystkie oszustwa ujmowane są w 

systemie policyjnym w kategorii przestępstw gospodarczych. Przy tego typu zdarzeniach 

pracują dodatkowo policjanci zespołu operacyjnego i kryminalnego. Wynika to, z tego przy 

tych zdarzeniach trzeba wykonać bardzo dużo czynności i zaangażowane są potężne siły i 

środki, aby takie przestępstwo wykryć. Na przykład w latach 2021-2022 na terenie naszego 

powiatu dokonywano oszustw metodą na wnuczka przez sprawców z Województwa 

Dolnośląskiego. Dzięki dobrze rozbudowanemu systemowi monitoringu zostali wytypowani i 

przy kolejnej próbie wyłudzenia na starszej osobie ok. 35 tys. zł zostali zatrzymani, a 

gotówka wróciła do właściciela.  

 

Wicestarosta Piotr Ruta odpowiedział, że na wielu spotkaniach wojewódzkich słyszy się 

dobre opinie o śremskiej policji. Ponadto jest ona zawsze w czołówce garnizonu 

wielkopolskiego. Co świadczy o tym, że praca śremskiej policji jest zauważana i doceniana.  

 

Radny Emil Majsner powiedział, że docierają do niego informacje, że pierwsze osoby, 

które dokonywały kilka lat temu przestępstw metodą na tzw. wnuczka obecnie odpłatnie 

prowadzą szkolenia dla kolejnych grup przestępczych. Dodał, że nie wie czy ta informacja 

jest sprawdzona, ale ten proceder nadal trwa.  

Radny powiedział, że po raz kolejny chciałby pochwalić poczet sztandarowy policji, który 

pojawia się na wielu uroczystościach. Dodał, że poprzedni poczet był wzorcowy i obecny 

próbuje mu dorównać.  

Radny powiedział, że w sprawozdaniu ujęto informacje o 15 zgłoszeniach dotyczących 

nielegalnych wysypisk śmieci i ten poziom niezmiennie od kilku lat utrzymuje się. Dlatego 

chciałby dowiedzieć się jaka jest wykrywalność sprawców.   

 

Dawid Lempaszak Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Śremie odpowiedział, 

że większość z tych przypadków to są wykroczenia i nie może podać konkretnej liczby, ale 

większość sprawców tych wykroczeń zostało wykrytych.  

 

Radni nie zabrali więcej głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za) projekt uchwały przyjęcia sprawozdania 

Komendanta Powiatowego Policji w Śremie z działalności i informacji o stanie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego oraz określenia przez Radę Powiatu w Śremie zagrożeń 
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bezpieczeństwa i porządku publicznego istotnych dla wspólnoty samorządowej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 4.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie w drodze darowizny na własność powiatu śremskiego nieruchomości oznaczonej 

ewidencyjnym numerem działki 1103/2 położonej w Śremie z przeznaczeniem na 

działalność oświatową. 

Marek Matuszewski Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zgłosili pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
  
Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za) projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie w drodze darowizny na własność powiatu śremskiego nieruchomości 
oznaczonej ewidencyjnym numerem działki 1103/2 położonej w Śremie z przeznaczeniem 
na działalność oświatową. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Ad 5.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 

rok. 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
 
Radny Emil Majsner  zapytał, które stowarzyszenie otrzyma 10.000 zł z rezerwy ogólnej. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak odpowiedziała, że po tym jak zostanie 
rozstrzygnięty konkurs będzie wiadomo, które stowarzyszenie otrzyma tę kwotę. 
 
Radni nie zabrali więcej głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za) projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

budżetową na 2024 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad 6.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę 

Finansową powiatu śremskiego na 2024 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za) projekt uchwały zmieniającej Wieloletnią 

Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 2024 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu.  

 

 
Ad 7. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 
punkcie porządku obrad?  
 
Radni nie zgłosili głosów i wniosków. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan 
Zbigniew Hoffa zamknął obrady Komisji o godz. 1000.  
  
Protokołowała  
Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  
 
 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 
 

Zbigniew Hoffa 


